

Referat fra menighedsrådsmøde d. 3. maj 2016

Fraværende: Henriette Barkholt, Agnete Hansen

1. Bemærkninger til referat af forrige møde

Ingen.

2. Vedr. samtaler og orientering om præstegårdssituationen i det offentlige rum

Møde blev aftalt til tirsdag d. 10. kl. 18.00 med styregruppen for Lokalforum.

3. Graversituationen – personale v. Gunnar Knudsen

Anja Jensens job er forlænget til 30. november 2016.

Jack Rasmussen er ansat som graver pr. 1. maj 2016 med 3 mdr. prøvetid.

4. Budget 2017 – procedure (tidsplan) driftsramme – større ekstraordinære arbejder – målsætning – særlige indsatsområder v. Gunnar Knudsen

Gunnar Knudsen orienterede.

4a. Kvartalsrapport

Blev fremlagt og underskrevet.

5. Udlejningsejendommen – ny lejer – fremtiden?

1-årig kontrakt fra 1. marts 2016. Evt. salg – vi taler om det i efteråret.

6. Julehjælpskontoen - konfirmationshjælp

Der er i år ydet konfirmationshjælp på kr. 1500,- x 3 (altså 4.500,-.)

7. Udnyttelse af 1. sal på sognegården (anlægsbudget 2017)

Der er afsat 1,2 mill. i anlægsbudgettet.

8. Offentlig høring om præstegårdssituationen

Freddy Ingholt orienterede. Lokalforum ønsker et møde i præstegården, hvor sognets beboere er velkomne til at stille spørgsmål til menighedsrådet.

9. Valg 2016 (herunder beslutning for eller imod 2-årig periode)

Der besluttes at ansøge om en 2-årig periode.

10. Starttidspunkt for menighedsrådets møder

Det vil igen blive kl. 19. Første gang tirsdag d. 7. juni.

11. Plan for frivillige v. sognets arrangementer

Det blev drøftet.

12. Beslutning om lys inde i kirken, glødepærerne udgår v. Holger Møller

Vi venter.

13. Beslutning vedr. lys i og uden for kirken om aftenen (se referat fra 1. marts)

v. Holger Møller

4 stemte for: Gunnar, Holger, Freddy, Kirsten.

4 stemte imod: Knud, Bodil, Kristian, Kaja

Forslaget bortfaldt.

14. Indkøb af salmebogstillæg?

Der indkøbes til 50 salmebøger.

15. Visioner

Freddy Ingholt orienterede om budgetsamråd i Sognegården i Vipperød

16. marts 2016.

16. Beslutning vedr. inforskærme? Lydanlæg v. Holger Møller

Beløbet afsættes på budgettet.

17. Skal der orienteres vedr. præstegården i lokalrådet & evt. avis v. Freddy Ingholt

Se punkt 8.

17a. Hærværk på toilet på kirkegården

Der låses, når graverne går hjem. Automatisk aflåsning etableres.

18. Siden sidst v. formanden

Præsterne bevilges 2.000 kr. til Assisitur 26.-29. september (præstekonvent).

19. Løst og fast om kirkelige forhold

Kristian orienterede.

20. Orientering fra udvalgene samt kirkevæрге

a. Kirke- og kirkegårdsudvalget

Knud orienterede om dræn.

Kaja orienterede om kalkning, urneflytning og kirkeværgemøde.

b. Præstegårdsudvalget

c. Musik- og foredragsudvalget

d. Om økonomien

Herunder kvartalsrapport.

e. Mini- og juniorkonfirmander

Er gået godt. Fint med Nanna Nielsen.

f. Samarbejdsudvalget i gl. Tornved / Svinninge

g. Sognegårdsudvalget

h. Præstegårdsudvalget

21. Forslag til næste dagsorden
Kirkebladet.

22. Eventuelt
Ingen taxa til pinsegudstjenesten.

ref. v. Kaja Johansen